

油壓機系列



CSY-25



CSY-15

機型特點

CSY-系列油壓機廣泛適用於塑膠五金製造業，特別適用於五金壓鑄件的後期加工：衝孔、脫水口、修形、五金零件的壓制、零件的壓緊裝配等，其具備以下特性：

- 1、導杆與油壓缸均採用增強型結構，提升耐用性；
- 2、上中下板採用精密加工，配合固定式導杆，平行度佳；可增加油壓缸使用壽命，並防止油壓缸心軸斷裂；
- 3、採用整體化油路設計，效率高，故障少；
- 4、油路採用快慢裝置；慢速可調，減少模具損耗；
- 5、整體式電箱設計，操作簡便易用。

1、Tie bars and cylinder are designed and manufactured with enhanced structure, possessing higher durability.

2、High precision machining for the platens; the tie bars are fixed to the bolster, having better parallel performance, higher reliability for cylinder, and preventing broken for the cylinder shaft.

3、The integrated design for hydraulic system possesses higher efficiency and reliability.

4、Hydraulic system with adjustable slow-drop to reduce wear of the die.

5、Integrated design for electric box, easy to operate.

規格參數

Standard Specifications

機型	Model	CSY-15	CSY-25
電機	Moter Power	10Hp	10Hp
工作壓力	Max Working Force	15ton	25ton
工作行程	Working Stroke	400mm	400mm
工作平臺寬	Bolster Area	375×375mm	375×375mm
下料孔	Hole of Bolster	Ø160mm	Ø160mm
導柱直徑	Dia.of Tie Bar	Ø55mm	Ø55mm
油壓心軸直徑	Dia.of Cylinder shaft	Ø80mm	Ø80mm
上、中、下板厚度	Platens Thickness	80mm	80mm
上、中、下板尺寸	Platens Dimension	580×580mm	580×580mm
系統壓力	Max Pressure	10MPa	14MPa

(香港)捷迅機械設備有限公司

CHIT SHUN MACHINERY LIMITED

總公司：香港屯門建發街開泰工廠大廈2467-2469室

Flat 2467-2469, Hoi Tai Factory Estate, Kin Fat Street,

Tuen Mun, N.T. Hong Kong.

Tel: (852) 2465 7111

Fax: (852) 2465 1455

E-mail:sales@chit-shun.com.hk

(東莞)捷勁機械設備有限公司

DONGGUAN JIEJIN MACHINERY LIMITED

廠址：廣東省東莞市大嶺山鎮楊屋第一工業區

First Industry District, Yang Wu, Da Ling Shan Town,

Dong Guan, Guang Dong. P.R. China.

Tel: (0769) 85632223

Fax: (0769) 85321831

<http://www.chit-shun.com.hk>